
Interpelace 
 

8. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 
17. 12. 2019 

 
místostarosta Bc. Martin Slabý (ANO 2011) 

 

  

Vážený pane místostarosto, 

chtěla bych Vás tímto požádat o vysvětlení, proč jste nepředložil podklad pro Vyhlášení 

dotačního programu "Místo pro život a ekologické programy" v environmentální oblasti pro 

rok 2020 Výboru životního prostředí? A dále, jak je možné, že v důvodové zprávě k 

usnesení, projednaného na jednání 7. zastupitelstva, je napsáno, že Výbor životního 

prostředí ho vzal na vědomí. Tento podklad tomuto výboru ale nebyl vůbec předložen. 

   

Děkuji za vaše písemné odpovědi. 

 
S pozdravem 
 
 
 
 
 
       Linda Neubergová 

zastupitelka MČ Praha 5 (Piráti) 
 


